

Wijkraad de Brabander



Notulen: nummer 01, 2017

Datum overleg: 23 januari 2017

Aanwezig: Rolf van de Ligt, Marc van Dalen, Olaf Duisters (secretaris), Bas Gorissen (tijdelijk), Dorus van Rooij, Joyce de Graaf, Dave Groenen (gemeente)

Afwezig: Maikel Punt (tot nader te bepalen tijdstip)

Gast: n.v.t.

Agenda:

1. Notulen vorige vergadering
2. Verslag gesprek met wethouder
3. Ingekomen stukken
4. Sociaal klimaat,
5. Verkeer
6. Bestemmingsplan
7. Woonomgeving
8. Rondvraag en sluiting

1. Verslag vorige vergadering is te laat verstuurd door Olaf. Derhalve niet besproken.

2. Verslag van gesprek met de wethouder. Bas geeft aan dat de gemeente weinig oor had voor onze zorgen. Er is herhaaldelijk gezegd dat ze binnen de regels bleven maar er is geen poging ondernomen om onze zorgen te bespreken. Dat was dus teleurstellend. De plannen voor de uitbreiding van de wijk, die ruimer van opzet is, werden snel aangevoerd om de indruk te geven dat alles wel beter wordt. De problemen in, metname, aanden heuvel, zijn echter onomkeerbaar.

Uitgesproken dat we in vroeger stadium betrokken willen worden. We willen inspraak in het beeldkwaliteitsplan voor het nieuwe stuk. Dave nodigt voor volgende vergadering nieuwe stadsplanologe uit.

Ons voorlopige uitgangspunt is dat de beeldkwaliteit in de oudere stukken van de Brabander leidend moeten zijn.

3. Ingekomen stukken.

Concept brief aan bewoners Aan den Heuvel ivm opheffen bouwwegen, nieuwe bouwwegen. Brief akkoord, aandacht voor punt O3 op tekening. Eventueel verplaatsen richting Buizerdlaan, hoogtebeperking aanbrengen ipv allen bord of versmalling. Dave neemt deze suggestie mee naar de gemeente.

Het voordeel van een hoogtebeperking is dat er geen opstoppingen op de openbare weg plaatsvinden, het snel te zien is voor vrachtwagens en dit al aan het begin van de weg aangebracht kan worden.

Tekening akkoord.

Tekening bouwoplevering in 2017, Olaf contact opnemen met Danny Danckaert over beeldkwaliteit van die woningen en hoe dit uiteindelijk door hen beoordeeld is.

We willen graag weten hoe het parkeerplan voor de woningen aan de Broekweg-Smellekenlaan er uit ziet. Dave zorgt ervoor dat we dit plan krijgen.

Buytenkamers: Tekeningen ter kennisname aangenomen

Notulen WRO: Metname onderdeel Schoon door de Poort van belang. Olaf licht e.e.a. toe.

Subsidieverlaging wijkraad. Jammer maar helaas. In 2018 volgt herziening op basis van inwoners wijkraad per 1-1- 2017.

Jan Linskens: Foto van gevangen rat.

4. Sociaal klimaat. Carnaval 20 aanmeldingen. Budget bijdrage maximaal € 300,00. Linda, Angela, organiseren.

Wijkconciërge, Dave geeft contactgegevens door. Wij zelf benaderen.

Norbert Hulleman, wil bbq organiseren bij de 6 kamp, deel opbrengst voor stichting ALS. € 9,95 pp, € 2,50 naar de stichting.

5. Verkeer. Geen onderwerpen.

6. Woonomgeving

Parkachtige uitstraling te bereiken. Höfke komt later met stukken n.a.v. ons verzoek om een totaalplan voor de groenstructuur te maken.

Rotonde. Höfke vindt zelf bordjes op kortestaal ook te wit. Bordjes worden kleiner gemaakt.

Rondvraag:

Olaf: vorige vergadering gesproken over verzoek speelveld aan zijde Overloonseweg af te schermen. Besluit was om niets te doen. Situatie wordt niet als gevaarlijk beoordeeld.

Omdat dit nog niet is medegedeeld aan de verzoekster en omdat we vorige keer de optie over het aanbrengen van een beplantingsstrook niet verder is behandeld, komen we er nu op terug. Beplanting is niet echt een optie. Het doortrekken van de WADI wel. Dave gaat kijken of dit kan. Marc deelt dit mede aan verzoekster.

Olaf: Maikel al enige tijd niet meer geweest en verder ook weinig contact gehad. Dorus gaat een keer vragen hoe het gaat en wat zijn ambities mbt de wijkraad zijn.

Vergadering gesloten.

Volgende vergadering: 6 maart 20:00, locatie Joyce.

Actielijst:

Nr	Omschrijving	Actie houder	Status
1			
2	Notulen op site zetten	Marc	Permanent
3	Rob Favier uitnodigen voor volgende vergadering	Bas Gorissen	6 maart.
4	Inventariseren van mogelijkheden van een wadi/groenstrook Broekweg	Dave	In behandeling
5	Navraag inritten woningen Broekweg	Dave	In behandeling
6	Plaatsen van twee hondenpoepaaltjes	Marc	In behandeling
7			
8	Doorsturen stukken WRO	Olaf	Permanent
9	Doornemen statuten (o.a. roulatie bestuursleden)	Allen	Open
10	Statuten: Kvk inschrijving wijzigen ?	Olaf / Marc	On hold
11	Wijkconciërge	Dave	Contactgegevens doorgeven
12	Verkeersveiligheid de Schans, Marc maakt voorstel ter bespreking met gemeente	Marc	In behandeling
13	Informeren Jongeren over werkmogelijkheden	Marc	Afgerond
14	Boomvalk, gevellijn, mail naar Dave	Olaf	Afgerond
15	Verlengen sloot speelveld NW Overloonseweg Doorgeven aan verzoekster	Dave/Marc	
16			
17	Bellen Höfke vragen naar inrichtingsplan	Rolf	
18	Akties voortvloeiend uit rondvraag	Vraagsteller	

Vergaderdata 2017

6-3 20:00 Joyce
1-5 20:00 Dorus
3-7 20:00 Marc
4-9 20:00 Olaf
6-11 20:00 Bas